
Správa o činnosti Akademického senátu fakulty PEDAS, ŽU v Žiline za rok 2017 

1. Akademický senát fakulty PEDAS ŽU v Žiline sa v roku 2017 stretol 4 krát na 7., 8., 9. a 10.-tom 

zasadnutí. Účasť na zasadnutiach je v priloženej tabuľke 

Zasadnutie č.: Počet zúčastnených:  Percento účasti: 

7 15 75% 

8 14 87% 

9 15 94% 

10 13 68% 

Od 23.1.2017 bol AS najskôr doplnený na základe vykonaných volieb v zamestnaneckej časti AS 

o chýbajúceho zástupcu KLD a bol v zostave 20 členov AS.  

Neprítomní členovia AS sa v primeranej dobe ospravedlnili. Zasadnutí AS sa podľa potreby 

prerokovávaných materiálov zúčastňovali akademickí funkcionári fakulty.  

Materiály prerokovávané v AS boli rozposielané členom AS v primeranej dobe, obyčajne jeden 

týždeň pred rokovaním.  

2. V roku 2017 na svojom 7. zasadnutí AS prerokoval a schválil nasledovné materiály: 

 Výročná správa o činnosti fakulty v roku 2016.  (§ 27 ods. 1 písm. g); 

 Výročná správa o hospodárení FPEDAS za rok 2016.  (§ 27 ods. 1 písm. g); 

 doc. Dr. Ing. Margitu Majerčákovú  za člena vedeckej rady FPEDAS. 

3. Od 31.5.2017 sa počet členov AS  opäť znížil na základe skončenia štúdia 4 členov študentskej 

časti AS.  Stav bol 16 členov AS. 

4. V roku 2017 na svojom 8. zasadnutí AS prerokoval a schválil nasledovné materiály: 

 Návrh rozpočtu fakulty na rok 2017.  (§ 27 ods. 1 písm. e); 

 Vymenovanie doc. Ing. Martina Bugaja, PhD. za prodekana pre rozvoj a zahraničné 

vzťahy FPEDAS; 

 Schválenie návrhu na zapojenie študentskej časti AS na vykonávanie zberu 

a vyhodnotenia údajov z dotazníkov o kvalite výučby. 

5. V roku 2017 na svojom 9. zasadnutí AS prerokoval a schválil nasledovné materiály: 

 Návrh podmienok prijatia na štúdium na FPEDAS pre ak. r. 2018/2019 v oboch 

stupňoch štúdia. 

6. Od 16.10.2017 sa počet členov AS  zmenil, na základe vykonaných volieb v študentskej časti AS, 

na 19 členov AS. 

7. V roku 2017 na svojom 10. zasadnutí AS prerokoval a schválil nasledovné materiály: 

 Návrh na vytvorenie nového miesta docenta a profesora na KŽD 

 Prerokoval re akreditácie študijných programov FPEDAS 

 Návrh na úpravy volebného poriadku do AS FPEDAS 

6. AS sa v rámci svojich zasadnutí zaoberal aj viacerými inými podnetmi, ktoré boli buď súčasťou 

schváleného programu alebo vyplynuli z bodu programu rôzne. Bližšie informácie k uvedenému 

možno získať v zápisniciach zo zasadnutí AS. 

7. Rokovania AS viedol predseda AS, ktorý sa pravidelne zúčastňoval zasadnutia kolégia dekana 

fakulty PEDAS. Zápisnice zo zasadnutí AS sú umiestňované na webovom sídle fakulty. Úlohy AS 

fakulty PEDAS v roku 2017 boli splnené.  

V Žiline, 28.2.2018 


